
Generalforsamling for Vejforeningen for Poppel Alle og Bakkevej 
22. maj 2014. Refererat pr. 25. maj 2014 
 
Bestyrelsen repræsenteret:  
Birthe Andrea Barfod, Matthias Svane, Lars Boel-Kjær og Ditte Larsen  
(Allan Sprange fraværende) 
 
Referent: Ditte Larsen (Poppel alle 51) 

1. Valg af dirigent 
Flemming (Poppel Alle 35) 
 
Indkaldelsen blev erklæret varslet korrekt i henhold til vedtægterne. 
 
Antal stemmeberettigede blev afklaret. Der var en diskussion om hvorvidt man 
har stemmeret på generalforsamlingen, såfremt en parcel ikke har betalt 
kontingent, afgørelsen blev udskudt til punkt 4.4.. 

2. Formandens beretning 
 
Referent har kopieret Birthe Andreas beretning ind i referatet: 
”Vejens tilstand er så at sige uforandret iht til sidste bereting i 2013. – dette skyldes 
nok den milde vinter. 
Revnerne er hverken mindre eller større og  bestyrelsen finder ikke, at revnerne er så 
graverende at et nyt slidlag er påkrævet 
For god ordens skyld skal det igen oplyses, at medlemskab af vejforeningen er 
tinglyst og at HOVED formålet er iht §2 er at vedligeholde vejene. 
Jeg vil gerne fremhæve, at det er de enkelte grundejeres ansvar at vedligeholde 
rabbatterne, at fjerne grus og affald fra veje og kloakriste for at fremme 
vandafledning. 
Jeg vil henstille til at man ikke kører rabatterne op efter regnvejr, så græsset smadres. 
Græsrabbatterne er ikke blot pæne, de er også med at til forhindre , at grus og jord 
lægger sig på vejen og havner i kloak og fylder den. Man skal bede gæster om at 
parkere på vej og ikke på rabatten, heller ikke med 2 hjul, for folk sætter i gang, som 
om de skal deltage i et race og efterlader rabatten med opfræset jord. 
Jeg henstiller til at alle sørger for at klippe hæk og beskære nedhængende grene. 
Jeg gentager, at Ejerskab af kloakkerne og lys er ikke tinglyst og er derfor 
kommunens ansvar. 
På sidste år s generalforsamling  blev det besluttet at indkaldelsen udgik 3 uger før 
dato, det håber jeg I har bemærket, at vi gjorde. 
Sidste år blev  der nedsat gruppe vedr forlag om stillevej: Gruppen vil umiddelbart 
efter min beretning orientre om gruppens arbejde. 
 
God generalforsamling.” 

1 
 



 
Formandens beretning er godkendt. 
 
Der var flere spørgsmål efterfølgende – kort opsummering:  
 
a) På sidste års generalforsamling blev der dannet et udvalg, som skulle 
undersøge flere kloakspørgsmål. Udvalget blev nedlagt i det forgangne år, da 
Lennart (ophavsejeren af forslaget fra sidste år) ikke ønskede længere at 
forsætte arbejdet.  
 
b) En tidligere beboer som også har været repræsentant fra Hareskovs skoles 
skolebestyrelse fortalte omkring skolevej, parkering mm.   
 
c) Store sten og pæle o. lign foran parcellerne – De må ikke lægge i 
vejrabatterne, da de er meget farlige for trafikkanterne. Såfremt der kommer 
uheld på personer og ting/køretøjer pga. sten o. lign, så er det parcelejerens 
ansvar og forsikringsansvar der skal dække alle omkostning.  
 
d) Slidlaget/vejrabatterne ved store regnskyl. Formanden påpeger endnu engang 
at det er parcelejernes ansvar for vedligeholdelse.  
 
e) Besøg af håndværkere – Parcelejerne skal sørge for reetablering hos sig selv 
og naboer. Evt. sørg for at lægge køreplader som beskytter vejen og dens 
kanter. Såfremt asfalten bliver ødelagt pga. håndværkere er det ikke vejforening 
som skal dække omkostningerne for reparation, men parcelejerne.   
 
f) Vi skal huske at hjælpe hinanden med tips og tricks til vedligeholdelse.  
 
Derefter var der en orientering fra Stillevejsgruppen: Claus Bundgaard Jensen 
(Poppel alle 32) stod for orienteringen. Kommunen er blevet involveret, og der er 
er positive for at gøre Poppel Alle til stillevej. Der er allerede kommet et forslag 
fra kommunen og oplægget ligner meget løsningen på Gl. Hareskovvej. 
Kommunen vil betale 2/3 af udgifterne. Samlet udgift ligger ca. på 100.000,00. - 
dvs. for vejforeningen skal betale ca. 33.000,00 kr.   
Den nye bestyrelse vil beslutte, hvis der skal indkaldes til ekstraordinær 
generalforsamling.  
Ved generalforsamlingen var der en meget positiv stemning for projektet.  
Ib Sørensen (Bakkevej 5) pointerede at der aldrig har været færdelsuheld i den 
45 år han har boet her.  

3. Aflæggelse af revideret regnskab 
Leo har revideret regnskabet. 2004 blev begge vej asfalteret for ca. 400.000 kr.  
 
Den nye bestyrelse skal arbejde på en højere forretning selvom det kræver nogle 
års binding. 
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(Note: Kasserer Lars Boel-Kjær har allerede kontaktet banken for tilbud) 
 
Regnskabet er godkendt.   

4. Indkomne forslag 
1) Containere 
Der var afstemning og det blev vedtaget at der fortsat skal være 2 containere det 
kommende efterår og forår.  
 
Til info har furesø kommune en haveaffaldsordning:  
 
http://www.furesoe.dk/haveaffald 
 
Fra april til november henter vi komposterbart haveaffald fra private 
ejendomme i Furesø kommune - dog ikke boligselskaber. Tilmelding gælder 
for hele sæsonen, et år ad gangen, uanset hvornår du tilmelder dig. Taksten, 
som er nævnt nedenfor, opkræves på ejendomsskattebilletten det 
efterfølgende år. 
Afhentning af haveaffald hveranden uge i perioden 1.4-30.11. (pr. bolig) 
607,00 kr.  
 
2) Fælles arrangementer 
 
Der var afstemning og det blev enstemmigt vedtaget. Vejforeningens bestyrelsen 
står for at fastsætte dato for en fest, dog kan foreningen ikke pålægges udgifter 
og ansvar for skader mm.  
 
3) Info og kommunikation 
 
Der var afstemning og det blev vedtaget. Fremover vil alt information inkl. 
indkaldelse bliver sent pr. mail.  
 
4) Omkostninger ved restance 
 
Der var afstemning og det blev vedtaget.  
1. påmindelse er gratis derefter 1 rykker 100,00 / 2 rykker 100,00 - Inkasso efter 
3 års manglende betaling. Forslaget var en præcisering af de nuværende 
gældende regler og der kan allerede nu blive pålagt rykkergebyrer på allerede 
nuværende restancer.  
 
Restance medfører tab af stemmeret på generalforsamling. Dette gælder fra 
næste generalforsamling.  
 
5) Kloakproblemet 
Knolden skal besigtiges af bestyrelsen. Matthias fra bestyrelsen er 
kontaktpersonen vedr. dette problem. Bestyrelsen vil vise samarbejdsvillig for at 
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finde en løsning på problemet.  
 
Deltagerne på generalforsamlingens opfordrede Henrik og & Laila Møller til at 
betale deres restance til vejforeningen hurtigst muligt og ikke afvente til der er 
fundet en løsning på kloakproblemet.  

5. Budget og kontingent for 2015 
500,00 er vedtaget.  

6. Valg til bestyrelse og revision 
Nyvalgt formand:  
Matthias Svane – 40818384 / matthias@svane.tv 
(Er på valg til næste år 2015) 
 
Bestyrelsesposter:  
Allan Sprange - Poppel alle 41 – 44985669 / agsprange@gmail.com 
(Er på valg 2015) 
 
Lars Boel-Kjær - Poppel alle 52A – 44441401 / lars.boelkjaer@gmail.com 
(Er på valg i 2015)  
 
Ditte Larsen - Poppel alle 51 – 26187881 / jdeglarsen@gmail.com  
(Er på valg 2016)  
 
Tina Matikainen - Poppel alle 76 - 27311366 / tina@matikainen.dk 
(Er på valg 2016)  
 
Suppleanter: 
Flemming Petersen - Poppel alle 35 - 44443412 / FP@gronel.dk  
Jens Petersen Poppel alle 73 - 21203075 / jp@ellipse.com 
 
Revisor:  
Leo Møller, Poppel alle 57 
 
Vi siger alle sammen tak til Birthe Andrea for mange års tro tjeneste.  
 7. Eventuelt 
Bestyrelsen er i besiddelse af en del historisk materiale og der blev forslået at 
materialet evt. kunne ”doneres” til Mosegaarden. 

4 
 

mailto:tina@matikainen.dk

	Generalforsamling for Vejforeningen for Poppel Alle og Bakkevej
	1. Valg af dirigent
	2. Formandens beretning
	3. Aflæggelse af revideret regnskab
	4. Indkomne forslag
	5. Budget og kontingent for 2015
	6. Valg til bestyrelse og revision

